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Waterwegen  -  Zwerfvuil en sluikstort

Zwerfvuil en sluikstort langs onze waterlopen blijft een belangrijk probleem. Graag had ik 
vernomen hoe de evolutie in hoeveelheden sluikstort en zwerfvuil langs onze waterwegen 
en kanalen is.

1. Welke middelen (uitgedrukt in aantal uren en budget) werden er per provincie en per 
regio uitgetrokken voor het opruimen van zwerfvuil langs en op onze waterlopen en 
kanalen in 2015, 2016, 2017, 2018, 2019, 2020 en 2021 tot nu toe?

2. Hoeveel ton zwerfvuil werd er door de diensten opgeruimd per provincie en per regio 
in 2015, 2016, 2017, 2018, 2019, 2020 en 2021 tot nu toe?

3. Wie ruimt het zwerfvuil op? Hoe wordt de opdrachthouder gecontroleerd op het 
uitvoeren van zijn taak? Welke afspraken zijn er gemaakt met de lokale besturen? 
Zijn deze afspraken vastgelegd in overeenkomsten en samenwerkingsverbanden? 
Wie rapporteert over zwerfvuil langs de oevers en op het water? 

4. Hoe verklaart de minister de evolutie van de budgetten en van de inzet van 
personeel over de jaren heen?

5. Welke middelen (uitgedrukt in aantal uren en budget) werden er per provincie en per 
regio uitgetrokken voor het opruimen van sluikstort langs onze waterlopen en 
kanalen in 2015, 2016, 2017, 2018, 2019, 2020 en 2021 tot nu toe?

6. Hoeveel ton sluikstort werd er door de diensten opgeruimd per provincie en per regio 
in 2015, 2016, 2017, 2018, 2019, 2020 en 2021 tot nu toe?

7. Welke maatregelen worden genomen om sluikstort te voorkomen op de oevers? En 
in het water? 

8. Van hoeveel sluikstort werd de dader vastgesteld en leidde dit tot een pv? Graag een 
overzicht van het aantal pv’s van 2015 tot nu. 

9. Hoe vaak worden de waterbodems gecontroleerd op sluikstort en afval? Is hier een 
beleid rond? Zo ja, welk? 

10. Is de minister ook geconfronteerd met de problematiek van plastic nurdles? Hoe 
wordt dit opgeruimd? Is daar een beleid rond ontwikkeld? 

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Zuhal Demir (977) en Lydia Peeters (1154).



LYDIA PEETERS 
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 1154 van 7 mei 2021
van MIEKE SCHAUVLIEGE

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door mevrouw Zuhal Demir, Vlaams 
minister van Justitie en Handhaving, Omgeving, Energie en Toerisme.


